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Abstract (en)
In a method for measuring temperatures of axles and bearings for locating hot boxes in rolling railway traffic with infrared receivers with an oscillating
sensing beam (1) which is directed transversely with respect to the longitudinal direction of the rails, the analog measured values of the infrared
receiver (7) are digitised and logically connected to the oscillation frequency or the orientation of the sensing beam, at least two complete oscillations
of the sensing beam (1) being evaluated per axle, in which case a mean value is formed from the measured value corresponding to a subregion of a
first oscillation of the sensing beam (1) and the measured value or values corresponding to the appropriate subregion of subsequent oscillations of
the sensing beam (1). Here, the formation of mean values is repeated over a predetermined maximum number of oscillations of the sensing beam
(1) and/or as long as a further signal triggered by the wheel indicates the same axle in the measuring angle of the sensor (7), and the respective
highest mean value of the measured values of corresponding subregions is evaluated. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Messen von Achs- bzw. Lagertemperaturen zur Ortung von Heißläufern im rollenden Bahnverkehr mit Infrarotempfängern
mit einem quer zur Schienenlängsrichtung gerichteten, oszillierenden Abtaststrahl (1), werden die analogen Meßwerte des Infrarotempfängers
(7) digitalisiert und mit der Oszillationsfrequenz bzw. der Orientierung des Abtaststrahles verknüpft, wobei je Achse wenigstens zwei vollständige
Schwingungen des Abtaststrahles (1) ausgewertet werden, wobei aus dem einem Teilbereich einer ersten Schwingung des Abtaststrahles (1)
entsprechenden Meßwert und dem oder den dem entsprechenden Teilbereich nachfolgender Schwingungen des Abtaststrahles (1) entsprechenden
Meßwert(en) ein Mittelwert gebildet wird. Dabei wird die Mittelwertbildung über eine vorbestimmte maximale Anzahl von Schwingungen des
Abtaststrahles (1) und/oder solange ein weiteres vom Rad ausgelöstes Signal die gleiche Achse im Meßwinkel des Sensors (7) signalisiert,
wiederholt und es wird der jeweils höchste Mittelwert der Meßwerte entsprechender Teilbereiche ausgewertet. <IMAGE>
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